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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  6 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 23/2018 
Caràcter: ordinari 
Data: 12 de març de 2018 
Horari: 19:05 a 20:30 h 
Lloc: Biblioteca del Sud 
 
 
Assistents 
 
Anna Maria Carrasco Serrano, presidenta 
Concha Arjona Ruiz, vocal del PSC 
Marta Campoy Fernández, vocal d’Unitat pel Canvi 
Conxita Membrives Gabaldá, vocal de l’AV de les Termes 
Andres Suñer Salafranca, vocal de les entitats culturals 
Carmen Herrada Asensio, vocal de les entitats de gent gran 
Joan Gasull Embid, vocal de les entitats juvenils 
Rosa Roura Sánchez, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Teresa Cinca Junyent, vocal dels centres d’atenció primària 
Elisabeth Pineda García, secretària delegada 
 
Altres assistents: 
 
Isabel Rojas Diaz, delegada de la Fundació Privada Lliga Catalana d’Ajuda Oncològica 
(ONCOLLIGA) 
Judith Diaz, secretària de la Fundació Privada Lliga Catalana d’Ajuda Oncològica (ONCOLLIGA) 
Josep Torras Torra, cap del Servei de Planificació Urbanística 
Mercè Talarn López, tècnica de territori del Districte  
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Javier Alba Chamorro, vocal de Ciutadans 
Ramón Giménez Gutiérrez, vocal d’Unitat pel Canvi 
Juan López Muñoz, vocal de l’AV de la Creu de Barberà 
Juan Egea Zaguirre, vocal de l’AV Campoamor 
Juan Francisco Pérez Rodríguez, vocal de l’AV del Poble del Sud de Sabadell 
Joan Saló Solà, vocal de les entitats educatives 
Maite Vera Ramón, vocal de les entitats educatives 
Antonia Cabrera Caballero, vocal de les entitats culturals  
Susana Ruiz Espinosa, vocal de les entitats esportives 
Cristobal Granados Sánchez, vocal de les entitats esportives 
Malamine Issa Sylla, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Gregorio del Teso Durantes, representant del PP (5%) 
Imma Gálvez Guardiola, representant de Guanyem Sabadell (5%) 
Xavier Montávez Ruiz, representant de Crida per Sabadell (5%) 
Manel Ruiz Gil, representant d’ERC (5%) 
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Excusen l’absència: 
 
Cristian Sánchez García, regidor de la llista més votada de la ciutat 
Lucía Aparicio Herranz, vocal de l’AV d’Espronceda 
Fernanda Navarro Quiñonero, vocal de les entitats de comerciants 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Presentació de la Fundació Privada Lliga Catalana d’Ajuda Oncològica (ONCOLLIGA). 
3. Pla Especial de Protecció del Patrimoni de Sabadell (PEPPS). 
4. Informació dels consells sectorials. 
5. Peticions del Consell del Districte. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Text refós del Reglament 
Municipal dels Consells de Districte aprovat l'11 d'octubre de 2017, la presidenta declara oberta 
la sessió i dóna la benvinguda als assistents. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 

 
S’aprova, per unanimitat, l’acta de la sessió 22/2018 de 15 de gener. 

 
La senyora Carrasco dóna la paraula a la Sra. Isabel Rojas que explicarà el punt 2. 
 
 
2. Presentació de la Fundació Privada Lliga Catalana d’Ajuda Oncològica (ONCOLLIGA) 

 
La Sra. Rojas agraeix la possibilitat de fer la presentació al Consell del districte per fer-ne 
difusió i que es conegui més el treball de l’entitat Oncolliga ja que en aquestes situacions la 
gent no sap què fer. 
 
Oncolliga és una entitat sense ànim de lucre que ofereix atenció psicosocial a les persones 
amb càncer i als seus familiars per tal de millorar el seu benestar i la seva qualitat de vida. 
L’equip és multidisciplinar i està format per psicooncòlegs, treballadors socials i familiars i 
voluntaris que ofereixen una atenció integral al malalt, a la família i als seus cuidadors de 
forma gratuïta. El ventall de serveis és molt ampli i inclou entre altres: la informació i 
l’assessorament, el servei d’atenció a domicili, l’orientació jurídica, els tallers terapèutics i les 
conferències sobre alimentació, hàbits saludables i prevenció. Actualment estan al Centre 
Cívic de Can Balsach els dimecres al matí de 10.00 a 13.00 (assistenta social) i els dilluns a 
la tarda de 17.00 a 19.00 (voluntaris). Per accedir al servei només es demana fotocòpia de 
l’historial mèdic i destaca que el servei és immediat després de l’avaluació de la treballadora 
social. 
 
La Sra. Rojas explica que és una experiència molt gratificant i a tall d’exemple relata 
l’experiència d’un grup de voluntaris amb càncer de laringe que han format una coral.  
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El programa de voluntariat és molt ampli i inclou: ioga, tai-txi, voluntaris que ajuden a la llar 
(ajuda al cuidador), voluntariat d’acompanyament a l’hospital, voluntariat testimonial i 60 
voluntariat de recursos. Destaca que els dissabtes estan al mercat central on recullen 
aportacions i donacions; la cursa del Corte Inglés, la Women Race, que són 5 quilometres i 
la inscripció compta com a col·laboració i el sopar d’Oncolliga. Totes aquestes activitats i les 
donacions del Patronat fan que els servei es pugui oferir gratuïtament. Es pot col·laborar a 
través de la donació o fent-se voluntari, en aquest cas cal formar-se prèviament ja que hi ha 
temes complexos que requereixen el suport dels psicòlegs i oncòlegs.  
 
Finalitzada l’explicació, la Sra. Anna Carrasco obre un torn de preguntes: 
 
La Sra. Campoy lloa la tasca que es fa des d’Oncolliga. La Sra. Rojas comenta que la teràpia 
de grup i el fet d’estar amb  persones que ho han superat ,ajuda molt psicològicament. 
 
La Sra. Carrasco pregunta si hi ha possibilitat de fer arribar a la bústia del Districte 6 els 
actes i accions que es facin i d’aquesta manera fer-les arribar als membres i les entitats que 
formen part del consell. 
 
La Sra. Cinca pregunta si per fer aportacions cal ser soci. La Sra. Rojas respon que no cal 
ser soci, cadascú pot fer l’aportació que vulgui independentment de ser soci. 
 
La Sra. Carrasco planteja la possibilitat que es posin en contacte amb les associacions de 
veïns per posar paradetes durant les diferents festes majors de barri. 
 
La Sra. Membrives diu que si els sembla bé poden muntar parada a la festa de la primavera 
que organitza l’AV de Termes els dies 16, 17 i 18 de maig. 
 
La Sra. Rojas informa que el sopar solidari és obert a tothom i serà el dia 18 de maig a l’hotel 
Verdi. Els dies 6 i 7 d’abril hi haurà conferències d’alimentació dins el Forum de Salut.  
 
 

3. Pla Especial de Protecció del Patrimoni de Sabadell (PEPPS) 
 

El Sr. Torras explica que l’objectiu d’aquest pla especial és definir els instruments urbanístics 
que permetin assolir l’edificabilitat permesa pel planejament vigent, en els edificis que el Pla 
especial urbanístic del patrimoni de Sabadell catalogui i que no són inclosos com a a 
catalogats en el Pla General Municipal l’Ordenació de Sabadell. Amplia la informació amb el 
suport d’una presentació. 
 
(20:00 h marxa el Sr. Suñer) 
 
 

4. Informació dels consells sectorials 
 
Atès que la Sra. Roure i el Sr. Gasull no van poder assistir a les darreres reunions dels  
consells de Salut i Educació, i la Sra. Carrasco si hi va assistir explica breument de què es va 
parlar. 
 
Consell de Salut: 
 

• Saturació de les urgències del Taulí. 
• Fòrum de Salut 6-7 d’abril 
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El Sr. Gasull parla de la seva recent experiència a les urgències del Taulí, Va haver d’anar 
amb la seva mare, i ja que no hi havia habitacions disponibles van fer traspàs a l’hospital de 
Terrassa..Creu que els metges treballen en condicions molt extremes i amb una gran sobre 
saturació. 
 
La Sra. Campoy trasllada que moltes vegades es generen puntes molt greus perquè els 
usuaris no fan bon ús de les urgències, hi ha altres llocs/ opcions per no haver de saturar les 
urgències del Taulí. Ella va tenir un problema de salut en cap de setmana i va trucar al 061 
(tot i que la Sra. Campoy va dir que va trucar al 060, verificada la dada el telèfon de CatSalut 
respon és el 061) aquí li van indicar quin servei no estava col·lapsar . 
 
Consell d’Educació: 
 

• Pre-inscripcions proper curs, no hi ha tancament de cap línia. 
• Fòrum Educatiu, 3 de febrer. El temps lliure dels infants i joves. 

 
 

5. Peticions del Consell de Districte 
 
Sra. Arjona: 
 

• El pas de vianants davant del cal forner, el pas de vianants està ple de forats. 
• Les rajoles que s’han arreglat a l’av. de Barberà, davant el Casal d’avis han quedat 

aixecades i són un perill. 
• Davant la petanca del c. Dos de maig la vorera té rajoles aixecades. 

 
Sr. Gasull: 
 

• El wifi del Centre Cívic no funciona bé. 
• Rpassar els gronxadors de la plaça de les Termes 
• Netejar amb aigua a pressió els voltants de la Ludoteca 

 
 

6. Comunicacions 
 
Per manca de temps es posposa per a la propera sessió. 

  
 

7. Torn obert de paraules 
 
Per manca de temps es posposa per a la propera sessió. 

 
 
Finalitzades les intervencions, la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària 
delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretària delegada     Vist i plau 

La presidenta 


